

# 产品的使用及储存注意事项

## Notice Of The Operation And Stock

### 一、使用上的注意事项 Notice On The Operation

- (1) FFC 插拔时应避免扭曲、粗暴动作。

Avoid rough handling such as distorted during inserting or pulling.

- (2) 插拔时应用手指捏住补强板，垂直进行插拔。

Pick the supporting tape to insert and pull vertically .

- (3) 使用时补强板绝对不能折弯。

Don't fold supporting tape in operating.

- (4) 高温、高湿中连续使用时，需先进行使用前之风险评估。

Make Risk-Estimation for FFC performance before the FFC be applied in the high temperature and high humidity conditionals,

- (5) 插拔时不小心掉落地上，需仔细对露出导体部分进行清洁后才能再用。

Clean the conductor than use it ,when the cable fall on the floor.

- (6) FFC 需长期往复运动使用时，其受力点不能直接作用于补强板端,运动部份的线体上不能进行折叠等使线体产生永久变形的加工。

While FFC need to running up and down, the force action point can't direct act on supporting tape side, don't fold the cable of running section to prevent cable deformed permanently.

### 二、储存上的注意事项 Notice On Stock

- (1) 避免阳光直射。 Avoid directly sunlight.

- (2) 避免放在多尘埃的环境中。 Avoid stocking in dusty environment.

- (3) 避免接触腐蚀性及有机溶剂。 Avoid touching with corrosion and organic impregnant

- (4) 储存在温度-10°C-30°C, 湿度 70%RH 以下的室内。 Stock in the room with temperature of -10°C-30°C and humidly below 70%RH

### 三、变更前的事先联系 Pre-contact In Change

本产品的仕様/材料/制造工艺/管理系统有变更时，事先递交品质信赖性数据，取得用户的认可。

If there have any changes in FFC's specification, material, manufacturing crafts, management system, submit data of Quality Reliability to get customer's approval